
Dank voor uw brief van 30 juni waarin u aandacht vraag voor het maaibeheer in de gemeente West 
Betuwe. 
En allereerst excuses voor de late reactie van onze kant. 
 
Bij de ontvangst van de brief en het doorgeleiden binnen de organisatie is iets niet goed gegaan 
waardoor de brief niet de juiste route heeft gevolgd. 
Dat gebeurt alsnog maar ik wil u in ieder geval met deze mail op de hoogte stellen van de stand van 
zaken van het maaibeheer op dit moment. 
Ik heb begrepen dat u de brief ook bij alle fracties onder de aandacht heeft gebracht zodat het 
onderwerp bekend is binnen de raad. 
 
Voorgeschiedenis 
Bij het fuseren van de gemeenten Geldermalsen, Neerijnen en Lingewaal tot West Betuwe is een 
Groenbeleidsplan opgesteld waarin de raad heeft gekozen om de bermen in het buitengebied te 
klepelen en niet te ruimen. Een keuze/draaiknop is toen geweest de bermen te ruimen. Daar is toen in 
de raadsvergadering over gesproken maar was geen meerderheid voor. De consequentie daarvan was 
dat de bermen 2 x [per jaar geklepeld worden. 
 
Stand van zaken 
In de raadsvergadering van 4 juli 2022 is een motie aangenomen om een groot gedeelte van het areaal 
van de bermen in het buitengebied weer te gaan maaien en ruimen. Dit wordt meegenomen in het 
traject van de  Begrotingsraad. Dit is een stap in de richting van uw verzoek. Als hiermee in gestemd 
wordt en de budgetten beschikbaar worden gesteld, wordt deze verwerkt in het maaibestek voor 2023 
en vanaf volgend jaar uitgevoerd. 
 
Biodiversiteit en duurzaamheid hebben de afgelopen jaren steeds meer aandacht gekregen en wordt 
steeds belangrijker. Er zijn echter nog meer belangen die meespelen bij het beheer van de openbare 
ruimte zoals verkeersveiligheid, omgaan met invasieve exoten, Jacobs Kruiskruis, disteloverlast, 
wensen inwoners e.d. en niet te vergeten de financiën. 
Ook hier kunnen we als gemeente niet aan voorbij gaan. En uiteraard is er binnen de organisatie volop 
aandacht voor de onderwerpen biodiversiteit en duurzaamheid. 
 
Het formele antwoord volgt nog naar dan heeft u in ieder geval een eerste reactie van onze kant. En 
bent u op de hoogte van de aangenomen motie die al voor een groot deel aan uw wens/vraag voldoet. 
 
Als u nog vragen heeft kunt u altijd contact met mij opnemen. 
(komende week ben ik afwezig maar vanaf 3 oktober sta ik u graag te woord). 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Gert-Jan Hol 

Adviseur Groen 

 


